
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-05-14, § 14 

 

 Tid: 14 maj 2009 kl 16.00 – 16.10 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 27 maj 2009 

  

 

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Ingvar Snees (m)  

Katharina Gratschew (m)  

Gulan Avci (fp)  

Kenneth Nilsson (s)  

Jari Visshed (s)  

Berit Kruse (s)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Bo Holmberg (s)  

Margareta Malm (s)  

Gunnar Sandell (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, 

Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord 

Swedenhammar från roteln. Närvarande var även Eva Olofsson från trafikkontorets 

nämndsekretariat. 



  

 
 § 14 

Överenskommelse om exploatering med överlåtelse av mark av del av 

fastigheterna Paternoster 1 och Hammarbyhöjden 1:1 i Hammarbyhöjden 

till Seniorgården AB 

Dnr E2009-511-00268 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden ger kontoret i uppdrag att träffa överenskommelse om 

 exploatering med överlåtelse av mark mellan exploateringsnämnden och 

 Seniorgården AB avseende del av fastigheterna Paternoster 1 och 

 Hammarbyhöjden 1:1 i Hammarbyhöjden, med en försäljningsinkomst om totalt 

 ca 30 mnkr enligt vad som anges i kontorets tjänsteutlåtande, och ger kontoret i 

 uppdrag att vidta de åtgärder som är erforderliga för marköverlåtelsens 

 fullföljande. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 17 mars 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp) och vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) ställer sig bakom kontorets förslag. (se 

 beslutet) 

 

2) Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) föreslår följande: 

1 Föreslagen byggnation avslås. 

2 Tidigare beslut om att området ska planläggas som park fullföljs. 

3 Därutöver anförs följande: 

 

Området bör i enlighet med tidigare fattade beslut bli parkmark. Eftersom det 

byggs nya bostäder i området omkring kommer skogsdungen får en större 

betydelse framöver. Möjligen skulle en förskola kunna vara lämplig i södra delen, 

nära skolan, så att barnen då kan få tillgång till skogsområdet. 

 

Det byggs många lägenheter i närområdet och då ökar trycket på det park- och 

naturområden som finns. Det är extra viktigt för de yngsta och de äldsta i vår stad 

att ha tillgång till natur ”inpå knuten”.  

 

3) Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) föreslår följande: 

1 Förslaget avslås. 

2 Därutöver anförs följande:  

 

Vi motsätter oss försäljningen av marken. Det är vansinne att på detta sätt avstå 

från framtida tomträttsintäkter. Det kommer att drabba barn- och äldreomsorg, 

skola och annan verksamhet. Stadens ägande ska öka, inte minska. 

 

Omröstning 



  

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

Reservation 

Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) med hänvisning till sitt förslag. 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) enligt följande: 

 

När ärendet behandlades i juni 2007 så begärde socialdemokraterna återremiss i 

ärendet. Vi menar att det hade varit värdefullt att pröva tomträtt när det gäller 

markanvisningen. 

 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


